
11 ورزش دوشنبه   30 فروردین 1400سال هجدهم    شماره 3981

فوتبال خبر

افشای رقم قرارداد سیدجلال 
حسینی با پرسپولیس

کاپیتان تیم فوتبال پرســپولیس با وجود اینکه این  �
روزها در تیمش می درخشــد، اما کمترین دستمزد را 
نســبت به سایر بازیکنان می گیرد. به گزارش ایسنا، در 
هفته های اخیر عملکرد خیره کننده سیدجلال حسینی 
در ترکیب تیم فوتبال پرسپولیس باعث تحسین همگان 
شــده اســت. کاپیتان پرســپولیس که در ۳۹ سالگی 
به ســر می برد، در چهار بازی تیمش توانسته تک گل 
سه امتیازی به ثمر برســاند تا تیمش عملا با گل های 
او ۱۲ امتیاز به دست بیاورد. از طرف دیگر او به عنوان 
یک مدافع هم نقشی کلیدی در دفاع از دروازه  تیمش 
داشته تا پرســپولیس با اطمینان خاطر از خط دفاع، 
کار کند. در این میان اما حسینی عملا دستمزد کمتری 
نســبت به سایرین در پرســپولیس می گیرد. بر اساس 
اطلاعاتی که منابع مطلع در باشــگاه پرسپولیس در 
اختیار ایسنا قرار دادند، سید  جلال حسینی برای فصل 
۹۷ ـ ۹۸، دســتمزد یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومانی 
به عنــوان پایه در قراردادش نوشــته شــده بود و در 
ادامه هــم برای فصل ۹۸- ۹۹، رقم پایــه قرارداد او 
به یک میلیارد و ۵۶۰ میلیون تومان رســید و حالا برای 
فصل ۹۹ ـ ۱۴۰۰، پایه قرارداد ســیدجلال حســینی به 
یک میلیارد و ۸۷۲ میلیون تومان رســیده است. این در 
حالی اســت که عملا قرارداد بازیکنان جدید این تیم 
و برخی دیگر بسیار بیشــتر از مبلغ قرارداد سیدجلال 
حســینی اســت. نکته مهم ماجرا هم اینجاست که 
حســینی به همراه برخــی دیگر از بازیکنــان، پیش از 
آغاز فصــل جدید، حدود ۴۰ درصد از طلب های خود 
را به باشگاه بخشــیدند تا در شرایط سخت مالی، به 
پرسپولیس کمک کرده باشند. باشگاه پرسپولیس تا به 
امروز ۳۵ درصد از پایه قرارداد بازیکنان و اعضای کادر 

فنی در فصل جدید را به حسابشان واریز کرده است.

گزارش رسانه عربی
 از شایستگی فولاد

یک رسانه عربی نوشــت که نماینده ایران مقابل  �
الوحــدات اردن شایســته پیــروزی بــود و در نیمــه 
نخســت به رقیب خود موقعیتی بــرای گل زنی نداد. 
به گزارش تســنیم، سایت عربی «الکوره» درخصوص 
برتری یک بر صفر فــولاد ایران مقابل الوحدات اردن 
نوشــت: الوحدات باید تعادل بیشتری میان دو نیمه 
بــازی ایجاد می کرد که این اتفــاق رخ نداد. فولاد که 
شایسته پیروزی در این مسابقه بود، در نیمه اول بازی 
روانــی ارائه کرد و دفاع الوحدات را به خطر انداخت. 
الوحدات دیر از خواب دفاعی بیدار شد و زمان را بدون 
استفاده از فرصت های خودش از دست داد. نماینده 
اردن به بازی در غیاب فراس شــلبایه عادت نداشت، 
اما او در آســتانه بازی با فولاد مصدوم شد تا دیارا به 
میدان برود. دستپاچگی در این بازیکن دیده می شد و 
او در چنین بازی مهمی، ناگهــان خودش را تکیه گاه 
تیمش دید که عملکرد مورد نیاز را ارائه نکرد. عبداالله 
ابوزمع ترکیب متفاوتی نســبت به بازی اول به زمین 
فرســتاد و مقابل فولاد از نداشتن جنبه های تهاجمی 
ضربه خورد. الوحدات موقعیت خاصی در نیمه اول 
به دســت نیاورد که همین موضوع، به فولاد فرصت 
کنترل بــازی را داد و خطــری دروازه نماینده ایران را 
تهدیــد نکرد. ابوزمع پــس از اینکه حس کرد تیمش 
به دلیل عدم تمرکــز بازیکنان، فاصله میان بازیکنان و 
تراکم عددی کم در دفاع فولاد در حمله کارایی ندارد، 
دست به تعویض های زیاد زد. الوحدات در نیمه دوم 
موقعیت های خطرناکی داشــت، امــا در عین حال از 

کمبود گزینه های مختلف دچار مشکل شد.

شوکه شدن قطری ها از نبود پخش 
تلویزیونی لیگ قهرمانان آسیا

نشــریه قطری الوطن بــا انتقاد تندی نســبت به  �
کنفدراســیون فوتبال آســیا، نبود پخش تلویزیونی را 
شــوکه کننده دانســت. به گزارش ایرنا، نشریه الوطن 
قطر با انتقاد شــدید از عملکرد کنفدراســیون فوتبال 
آســیا، به پخش نشدن مسابقات تلویزیونی پرداخت و 
این موضوع را شکستی بی چون و  چرا برای آنها عنوان 
کرد. خبرنگار قطری در شــروع این گزارش بیان کرد: 
از اینکه بازی هــای لیگ قهرمانان در تلویزیون پخش 
نمی شــود شوکه شــدیم؛ چه از طریق ماهواره و چه 
ازطریق کانال های زمینی. این خبر واقعا غافل گیرکننده 
و تکان دهنده بود. در قرن بیســت و  یکم هستیم که ۲۱ 
سال هم از آن گذشته است، اما باوجوداین می شنویم 
که بازی های لیگ قهرمانان پخش نمی شــود؛ گویی 
کنفدراســیون آسیا به ۵۰ ســال پیش بازگشته است. 
او در ادامه نوشــت: بزرگ ترین تورنمنت باشــگاهی 
آسیا به خاموشی تبدیل شده و هیچ کس از آن چیزی 
نمی داند؛ مگر اینکه چند ســاعت بعد خبرهای آن را 
بشــنود. تماشای بازی ها به صورت زنده تبدیل به یک 
رؤیا شــده و حالا بیننده آســیایی بایــد به دنبال لینک 
بازی ها در اینترنت بگردد. من می دانم که گشتن برای 
لینک پخش مســابقات کاری گیج کننده اســت. فهد 
العمادی، سردبیر الوطن افزود:  تردیدی نیست که اگر 
پخش تلویزیونی وجود نداشته باشد، مسابقات از نظر 
اســتانداردها یک رویداد ناموفق محسوب می شود و 
این موضوع در لیگ قهرمانان امســال صدق می کند. 
وقتی بپرسید چه کسی مسئول این اتفاق بد است که 
باعث شده میلیون ها و شاید میلیارد ها نفر در قاره آسیا 
از تماشــای تیم های خود روی صفحه محروم شوند، 
پاسخ روشنی نخواهید یافت، مگر اینکه AFC مقصر 
اصلی است. او افزود: هدف کنفدراسیون فوتبال آسیا 
از این کار مشخص است.  هدف آنها کسب منابع مالی 

است نه جلب رضایت و خوشحالی هواداران.

شرق: «نمی خواهم تسلیم روزگار شوم»؛ این جمله را ثریا آقایی می گوید. 
برترین بانوی بدمینتون باز ایران که با وجود شایستگی های بسیار، شانس 
خیلــی با او یار نبوده اســت. بانویی که یکــی از امیدهای اصلی کاروان 
ورزش کشور برای کسب سهمیه بازی های المپیک توکیو بود؛ اما ناغافل 
اســیر مصدومیت شــد. پارگی رباط صلیبی چاره ای جز عمل برای ثریا 
باقی نگذاشــت و این گونه شد که او در بزنگاه کســب سهمیه المپیک، 
زانویش را به تیغ جراحی بسپارد. حالا دو ماه است که از جراحی زانوی 
آقایی گذشــته و او آرام آرام تمرینات بدن سازی اش را شروع کرده. دختر 
پرافتخار بدمینتون با وجود شــرایط ســخت و از همه مهم تر زمان کمی 
که تا المپیک ۲۰۲۰ پیش رو دارد، هنوز هم امیدوارانه از رسیدن به توکیو 

حرف می زند.
او از اوضــاع و احوال ایــن روزهایش به «شــرق» می گوید: «خدا را 
شــکر عملی که روی زانویم انجام شــده، خیلی خوب بوده و همه چیز 
فراتر از پیش بینی هایی که می کردیم، جلو رفته اســت. دکتر فیزیوتراپم 
می گوید که دامنه حرکتی پایم هر روز پیشــرفت کرده و عضله هایم هم 
قوی تر می شــوند. در این مدت دو ماهی که از عملم گذشــته، توانستم 
تمرینات بدن سازی ام را انجام بدهم و روزبه روز آنها را بیشتر کنم. روزی 
دو نوبــت در صبح و عصر بدن ســازی انجام می دهــم. در خانه هم که 

هستم، دوچرخه می زنم. 
اگر پزشــکم اجازه بدهد، ان شاءاالله از هفته آینده تمرینات بدمینتونم 
را به صورت ســبک شــروع می کنم. به هر حال بدمینتون هم یک ورزش 
چرخشی اســت و من باید خیلی مواظب باشم تا به خودم فشار نیاورم. 
مسئولان فدراسیون بدمینتون در این دو، سه سال گذشته خیلی برای من 
زحمت کشیدند تا من بتوانم سهمیه المپیک را بگیرم. در این مدتی هم 
که مصدوم بودم، حمایت های شــان مضاعف بوده تا من بتوانم سهمیه 
را بگیرم. خودم هم که بیشــتر از هر کسی دلم می خواهد افتخار حضور 
در این بازی ها را به دست آورم؛ اما آن چیزی که خیلی اهمیت دارد، این 
اســت که باید طبق نظر پزشــکان و با برنامه پیش بروم تا خدای نکرده 
اتفاق بدتری برایم رخ ندهد. دکتر اصلا تایم خاصی را برای بازگشت من 
به میادین نداده و گفته روند درمان این را مشخص می کند که چه زمانی 

می توانم دوباره مسابقه بدهم».
روند رو به رشــد درمــان ثریا این انگیــزه را به او داده کــه بتواند با 
وجود زمان کمی که برای رســیدن به المپیک دارد، برای کسب سهمیه 
خوش بین باشد: «خودم بشخصه امیدوارم که می توانم به المپیک برسم. 
دلم نمی خواهد به چیزی غیر از امیدواری فکر کنم و تسلیم روزگار شوم؛ 
چون هنوز شــانس دارم. درســت اســت که کارم با این وضعیت خیلی 
ســخت اســت؛ اما اگر به یک یا دو مســابقه انتخابی دیگر برســم، فکر 
می کنم سهمیه را بگیرم. بیشتر رقابت های انتخابی که به خاطر المپیک 
لغو شــدند، در این مدتی که من مصدوم بودم، فعلا دو تا مسابقه برگزار 
شــده که من در آن شــرکت نکردم که خیلی در رنکینگ جهانی ام تأثیر 
زیادی نداشــته اســت. تا پیش از این رنکینگم ۹۴ بود؛ اما به خاطر تأثیر 
حضورنیافتن در این دو مســابقه گزینشــی رنکینگم ۱۰۵ شده است. اگر 
بتوانــم خودم را تا رده ۹۰ و حتی زیر ۹۰ برســانم، ســهمیه را می گیرم. 
در بدمینتون توزیع ســهمیه ها این طور است که به ۱۶ نفر اول رده بندی 

جهانی، ســهمیه را می دهند. البته از این ۱۶ نفر هر کشور می تواند تنها 
دو سهمیه داشته باشد. باقی سهمیه ها از نفر ۱۶ تا حدودا نفر ۹۰ جدول 
تعلق می گیرد که آن هم بر اســاس قواعدی است. چون من الان بازیکن 
رزرو هستم، این شــانس را دارم که بتوانم به سهمیه برسم. با این حال 

باید ببینم خدا برایم چه سرنوشتی را رقم زده است».
ثریا پنج ســال پیش در آســتانه 
بازی های المپیک ۲۰۱۶ ریودوژانیرو 
نیز درســت در موقعیــت الان قرار 
بود  رزرو  بازیکن  گرفت. در حالی که 
و رنکینگــش زیر ۱۰۰ بود، باز هم از 
ناحیه زانو دچار پارگی رباط صلیبی 
شــد و ناباورانه از کســب سهمیه 
باز ماند. او بــرای المپیک ۲۰۱۶ ریو 
نزدیک  به کســب ســهمیه  خیلی 
رزرو  بازیکــن  بود؛ چون ششــمین 
رنکینگ  بــود.  المپیکی ها  جــدول 
جهانی آقایی در آن مقطع ۹۳ بود 
و تا آن زمان هیچ کدام از خانم های 
ایرانی نتوانســته بودند جایگاه شان 
را به رنکینگ زیر ۱۰۰ برســانند. ثریا 
اگر رنکینگش را به زیر ۸۰ رســانده 
بود، ســهمیه ریــو را می گرفت؛ اما 
متأســفانه بــه دلیــل مصدومیت، 
نتوانســت در ادامــه رقابت هــای 
کند. عضو  المپیک شرکت  انتخابی 
تیم ملــی بدمینتون بانــوان این بار 
در حین رقابت های لیگ باشــگاهی 
با این آســیب دیدگی مواجه شــد. 
آقایــی در واکنــش به اینکــه بهتر 
نبود در دوران کرونا در لیگ شرکت 
نمی کرد تا با آن اتفاق مواجه نشود، 
می گوید: «خیلی ها به من می گفتند 

که کاش در آن مســابقه لیگ شــرکت نمی کردم؛ اما واقعیت این است 
که ممکــن بود این اتفــاق در تمرین هم برایم رخ دهــد؛ چون بر روی 
یک ضربه ســاده من مصدوم شــدم و البته آمادگی خوبی هم داشــتم. 
این مصدومیت با توجه به اینکه شــانس کسب سهمیه المپیک هستم، 
برایم ناراحت کننده اســت؛ اما این مســئله را هــم پذیرفته ام که ورزش 
حرفه ای همین اســت و احتمال مصدومیت وجود دارد. به هر حال من 
سال هاســت که ورزش حرفه ای و سنگین کرده ام و باید پیش بینی چنین 
اتفاق های غیرمنتظره ای را بکنم. تمام هدف و رؤیای زندگی من رسیدن 
به بازی های المپیک است. من تمام  وقت و زندگی ام را برای این بازی ها 
گذاشته ام. با همه ســختی و محدودیت ها در مسابقات مختلف شرکت 
کردم تا به این بازی ها برسم. درست است که این اتفاق افتاده؛ اما من به 
این راحتی از المپیک دســت نمی کشم. اگر به المپیک توکیو نرسم، برای 

المپیک ۲۰۲۴ تلاش می کنم».
او در پایــان گفت: «چه به المپیک بروم و چــه نروم، باید از زحمات 
مســئولان فدراسیون و کادر فنی و خانواده ام تشکر کنم. من اگر توانستم 
خودم را تا این مرحله برسانم، به خاطر حمایت هایی بوده که این عزیزان 

از من داشتند».

ثریا آقایى: به این راحتى ها بى خیال المپیک نمى شوم

علیرضا  بــرای  وضعیــت 
بیرانونــد، دروازه بــان یک متر 
تیم ملی،  و ۹۴ ســانتی متری 
در باشــگاهش خــوب پیش 
نمی رود. مرد شــماره یک تیم 
ملی ایــران که با هــزار امید 
و آرزو راهــی فوتبــال بلژیک 
شــد تا برای آنتورپ به میدان 
سختی  بســیار  روزهای  برود، 
را تجربه می کنــد. البته که او 
پیش از این بارها نشــان داده 
مرد روزهای سخت است و از 
رقابت کردن با کسی نمی ترسد 
ولی وضعیــت کنونی اش در 
باشــگاه آنتورپ بــه گونه ای 
او  اعتبار  رفته رفته  که  اســت 
زیر ســؤال مــی رود! بیرانوند 
کــه روزگاری در پرســپولیس 
پادشــاهی می کرد و به عنوان 
یکــی از دو دروازه بــان برتــر 
آسیا، نامش را در قاره مطرح 
کــرده بــود، به امید رســیدن 
به موفقیت بیشــتر در دنیای 
فوتبــال، تصمیم گرفت راهی 

فوتبــال اروپا شــود. او از بین دو پیشــنهاد جدی ای 
که از ســوی بلژیکی ها داشت، تصمیم گرفت باشگاه 
آنتورپ را انتخاب کند تــا به قول خودش در عرض 
شش ماه از این باشگاه کوچک به یکی از باشگاه های 

بزرگ در فوتبال اروپا برود.
هرچنــد  بــه نظــر می رســید بیرانونــد بــرای 
محقق کردن اهدافش مصمم اســت ولی وضعیت 
کرونا از یک ســو و دیر صادرشدن روادیدش از سوی 
دیگر باعث شــد تا او شــروعی ناباورانه در آنتورپ 
داشــته باشــد. برخلاف وعده های قبلــی که به این 
دروازه بــان خرم آبــادی داده و عنوان شــده بود او 
دروازه بــان اصلــی آنتــورپ خواهد بــود، تأخیر در 
ورودش به بلژیک باعث شــد تا ایوان لکو، سرمربی 
وقت آنتورپ، ریســک نکند و ژان بوتــز، دروازه بانی 
جوان تر را به خدمت بگیرد. نکته جالب اینکه همان 
وعده ای که به بیرانوند مبنی بر دروازه بان شماره یک 
بودن داده شــد، به بوتز هم داده شــد ولی برخلاف 
رفتار با علیرضا بیرانوند، ســرمربی وقت آنتورپ به 
قولی کــه به بوتــز داده بود عمــل و او را به عنوان 
دروازه بان اصلی آنتورپ انتخاب کرد. این طور شد که 
بیرانوند، ۱۵ هفته را از دســت داد و از روی نیمکت 
(چندبــازی را هم به دلیل مصدومیت در ترکیب قرار 
نداشت) شاهد هنرنمایی رقیبش درون قفس توری 
بود. تا اینکه ســرانجام تحت فشــار مدیریت و البته 

فضای مجازی، ایوان لکــو، برخلاف میلش تصمیم 
گرفــت علیرضا بیرانونــد را در ترکیب اصلی تیمش 
آن هم در رقابت های لیگ اروپا و در دیداری دشــوار 
برابر تاتنهام بیازماید؛ بازی ای که اگرچه با شکســت 
آنتورپ همراه بود ولــی عملکرد قابل قبول بیرانوند 
دوباره این فشــار را بر روی سرمربی وقت تیم زیادتر 
کرد کــه در بازی هــای لیگ هم از «بیرو» اســتفاده 
کند. این طور شــد که در هفته شانزدهم، بیرانوند در 
دیداری دشــوار برابر کلوب بروژ که تیمی به مراتب 
قوی تر از آنتــورپ بود، درون دروازه قرار گرفت و دو 
بار دروازه اش باز شد. ایوان لکو که گویی دنبال بهانه 
می گشت تا بیرانوند را دوباره روی نیمکت بنشاند، با 
انتقادات عجیب و غریب از سبک دروازه بانی علیرضا، 
او را دوبــاره بــه نیمکــت دوخت تــا ژان بوتز را در 
ترکیب اصلی قرار دهد؛ رویه ای که برای ســه بازی 

دیگر در لیگ تداوم پیدا کرد.
وقتی بیرانوند فرصتش را  سوزاند!

کمــی بعدتــر، رخ دادن اتفاقــات غیرمترقبه در 
آنتورپ کاری کرد تا شــرایط بــرای علیرضا بیرانوند 
بهتــر از نیم فصل نخســت پیش برود؛ ایــوان لکو، 
ســرمربی و مخالف شــماره یک بیرانوند از آنتورپ 
جدا شــد و از سوی دیگر، ژان بوتز، دروازه بان شماره 
یک ایــن تیم هم با مصدومیت طولانی مدتی روبه رو 
شــد. این دو مورد دست به دست هم داد تا علیرضا 

بیرانونــد از روی نیمکــت بلنــد شــده و تبدیــل به 
دروازه بان شــماره یک آنتورپ آن هم تحت حمایت 
مربی جدید، فرانک فرکوترن شود. برخلاف انتظار اما 
بیرانوند درون دروازه آنتورپ مطمئن نشــان نداد. او 
عملکردی سینوســی داشت و با وجود آنکه ۹ بازی 
متوالی درون دروازه قرار گرفت ولی هرگز نتوانست 
اعتماد ســرمربی جدید را به دســت بیاورد. در طول 
این ۹ بازی کــه بیرانوند دروازه بــان فیکس آنتورپ 
بود، تیمشــان پنج برد، دو مســاوی و دو شکست به 
دســت آورد ولی انتقاد رسانه ها از عملکرد علیرضا 
بیرانوند سرانجام کاری کرد تا مربی جدید هم رو به 
خریــد دروازه بانی تازه بیــاورد و این بار دوولف را به 
خدمت بگیرند. علیرضا هم البته بدشــانس بود که 
در دیدار برابر ســنت ترویدن (نهمین بازی ای که در 
لیگ، فیکس در ترکیب حضور داشــت) مصدوم شد 
و ۳۵ دقیقه بیشتر دوام نیاورد. بعد از آن مصدومیت 
تــا همین الان اما دیگر علیرضا بیرانوند نه در ترکیب 
اصلــی تیمش قرار گرفته و نه حتــی نامش در بین 
نیمکت نشینان آنتورپ دیده می شود! سرمربی جدید 
هم که گویی منتظر بهانه بود، دوولف را وارد ترکیب 

کرد و با بها دادن به او، علیرضا را از دور خارج کرد.
سکونشینی های  ادامه دار؟

موضوعی کــه کار را در این میــان تبدیل به یک 
معما کرده این اســت ژان بوتــز، دروازه بان فیکس 

آنتورپ هــم در ابتدای فصل 
برگشــته و مهیای بازی است؛ 
این بــه آن معنی اســت که 
به جای  بیرانوند  علیرضا  حالا 
جنگیدن با یک دروازه بان باید 
بــا دو دروازه بــان دیگر برای 
ترکیب مبارزه کند؛  به  رسیدن 
مبــارزه ای کــه البتــه به نظر 
سادگی های  این  به  می رســد 
توفیقــی در آن حاصل نکند! 
ماجــرا از این قرار اســت که 
ژان بوتز در گفت وگو با «درنیر 
اور» بلژیــک صراحتــا به این 
مورد اشاره کرده که سرمربی 
بــه او وعده داده بدون رقابت 
دروازه بان هــای  دیگــر  بــا 
آنتــورپ، دوبــاره بــه ترکیب 
اصلــی برگــردد و تبدیــل به 
دروازه بان شــماره یک شــود. 
با  این وعــده مصادف شــده 
عملکرد خــوب دوولف درون 
اینکه  یعنی  آنتــورپ؛  دروازه 
با وجود برگشــتن بوتز باز هم 
این دوولف اســت، کســی که 
عنوان شــده بــود دروازه بان ســوم آنتورپ اســت، 
به عنــوان دروازه بان اصلی بازی می کند. این وســط 
اتفاق بدتر بــرای علیرضا بیرانوند رخ داده اســت! 
او که یکی، دو بازی را به دلیل مصدومیت از دســت 
داد، در برگشــت هــم جایــی در ترکیــب اصلی که 
هیچ، روی نیمکت ذخیره ها هم پیدا نکرده اســت! 
الان شــش بازی اســت که نام علیرضــا بیرانوند در 
فهرست بازیکنان دعوت شده آنتورپ برای بازی های 
رســمی قرار نمی گیرد. در تمام ایــن مدت، نام بوتز، 
دروازه بان ذخیره رد شــده و او به عنــوان دروازه بان 
دوم روی نیمکت نشسته است. معنی خطرناک این 
اتفاق این اســت که در شرایط کنونی، برای کادر فنی 
آنتورپ، علیرضا بیرانوند دروازه بان سومی است که 

در صورت نیاز فراخوانده خواهد شد.
ایــن اتفــاق در شــرایطی رخ داد کــه هنوز هم 
دراگان اســکوچیچ، سرمربی تیم ملی ایران، علیرضا 
بیرانوند را به عنوان دروازه بان شــماره یک تیم ملی 
در نظر دارد و امیدوار اســت مهارت های بی شمار او 
بتوانــد تیم ملی را در مرحلــه انتخابی جام جهانی 
به موفقیت برســاند. با این حال، پرسش نگران کننده 
اینکه اگــر رونــد بازی نکردن های بیرانونــد در تیم 
نه چندان مطرح بلژیکی ادامه داشــته باشــد، آیا او 
آن قدر آماده هســت کــه تیم ملی را در این مســیر 

دشوار کمک کند؟

بیرانوند را فرستادند روی سکو!

آگهی مزایده اموال غیرمنقول- نوبت اول
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹۹۰۱۸۳۶ حکم به فروش اموال ذیل صادر گردیده است که اموال مذکور کارشناسی و طی مزایده به فروش می رسد.

نظریه کارشناس به شرح ذیل می باشد:
درخصوص ارزیابی شش دانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی، گزارش ذیل در مورد مشخصات و ارزش ملک تعرفه شده به عرض می رسد:

۱- مشــخصات ثبتی ملک تعرفه شــده: ملک تعرفه شــده شــش دانگ عرصه و اعیانی یک واحد از آپارتمان هفت طبقه (پنج طبقه روی همکف و زیرزمین) ۱۰ واحدی، با اسکلت فلزی با 
قدمــت حدود ۸ ســال، واقــع در طبقه پنجم مجتمع صدف، دارای پلاک ثبتی ۱۰۸۱ فرعــی از ۲۳ اصلی قطعه دهم تفکیکی مفروز و مجزی شــده از ۳۷۷ فرعی از اصلی مذکور بخش ندارد 
حوزه ثبتی پردیس تهران، به مســاحت مطابق ســند ثبتی ۹۸٫۱۸ مترمربع وقاع در ســمت جنوبی طبقه پنجم به انضمان یک تراس به مسات ۱٫۸۶ مترمربع و انباری قطعه ۹ به مساحت ۱٫۰۷ 
مترمربع واقع در زیرزمین و پارکینگ شــمراه ۹ به مســاحت ۵۶/۱۰ مترمربع واقع در سمت جنوب شرقی زیرزمین، با قدرالسهم سه دانگ مشاع برای هر یک مالکین با حدود اربعه آپارتمان وفق 
ســند مالکیت به شــرح ذیل: شمالا: در نه قسمت: که قسمت هشتم آن شرقی و دوم و ششم آن غربی است، اول: دیواریست به طول ۱٫۸۸ متر، دوم: دیواریست به طول ۱٫۱۵ متر، سوم: درب و 
دیواریست به طول ۱٫۱۶ متر چهارم: دیواریست به طول ۰٫۵۰ متر، پنجم: دیواریست به طول ۰٫۲۶ متر ششم: دیواریست به طول ۱٫۲۶، هفتم: دیواریست مشترک به طول ۳٫۳۰ متر به آپالرتمان 
قطعه ۹، هشتم: دیوار و پنجره به طول ۱٫۴ متر، نهم: نرده ایست همگی به فضای نورگیر مشاعی شرقا: دیواریست به طول ۱۰٫۷۰ متر به درز انقطاع مورد تفکیک جنوب: دیوار و پنجره ایست به 
طول ۸٫۸۳ متر به فضای حیاط مشاعی غربا: دیواریست به طول ۹٫۸۵ متر به درز انقطاع مورد تفکیک سقف با کف پشت بام مشاعی و کف با سقف طبقه چهارم اشتراک است. ۲- مشخصات 
واحد مســکونی: واحد آپارتمانی موصوف در یک ســاختمان هفت طبقه (پنج طبقه روی پیلوت و زیرزمین) و قدمت هشــت سال ساخت در طبقه پنجم وحد جنوبی مجتمع ده وحدی صدف 
واقع شده و دارای سالن  هال و پذیرایی حدود ۳۳ مترمربع دو اتاق خواب به مساحت های (۹ و ۱۴) مترمربع با کمد دیواری و آشپزخانه به مساحت ۱۶ مترمبع با کابینت ام .دی.اف و شیرآلات 
و سینک ظرفشویی، کف کل واحد سنگ، دیوار اندودآستر و رویه گچی نقاشی شده، بخشی از دیوار راهرو و کریدو ارتباطی سنگ آنتیک، سقف تیرچه بلوک با اندو گچی نقاشی شده به انضمام 
سرویس های بهداشتی و حمام با کف سنگ و دیوار کاشی، درب داخلی اتاق ها چوبی و پنجره فلزی و درب ورودی اصلی واحد ساختمانی چوبی جامی، نمای خارجی شمالی و جنوبی سنگ، 
ساختمان دارای آسانسور و سیستم گرمایش پکیج و سیستم سرمایش کولر آبی، دیوار پارکینگ اندود آستر ماسه سیمان و ریه سیمان سفید، کف و پیشانی و قرنیز پله سنگ گرانیت و دیواره اندود 
گچی می باشــد. با عنایت به موارد و مراتب مورد بررســی و با توجه به مســتندات در اختیار و تحقیقات محلی و میدانی و در نظر گرفتن موقعیت مکانی و منطقه ای، کمیت و کیفیت و قدمت و 
سال ساخت بنا، داشتن سند مالکیت ثبتی، میزان مساحت و داشتن آسانسور، و با در نظر گرفتن جمیع جهات و عوامل مؤثر و دخیل در امر ارزیابی، ارزش ششدانگ واحد مسکونی تعرفه شده 
برابر مبلغ ۱۲٫۲۰۰٫۰۰۰٫۰۰۰ ریال (دوازده میلیارد و دویست میلیون ریال) و ارزش سه دانگ مشاع برابر ۶٫۱۰۰٫۰۰۰٫۰۰۰ ریال (شش میلیارد و یکصد میلیون ریال) برآورد و ارزیابی و تقویم می گردد 

و نظریه کارشناس وفق ماده ۷۵ قانون اجرای احکام مدنی ابلاغ گردیده و مصون از هرگونه اعتراض باقی مانده است.
بدینوســیله در راســتای ماده ۱۳۸ قانون اجرای احکام مدنی به اطلاع شــرکت کنندگان در مزایده می رســاند در مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۲۲ از ســاعت ۰۹ الی ۱۰ صبح در دفتر اجرای احکام مدنی 

دادگستری حاضر شوید، طالبین جهت اطلاع بیشتر می توانند ظرف ۵ روز در اوقات اداری به این اجرا مراجعه نمایند تا موجبات بازدید فراهم گردد. 
مزایده از قیمت پایه کارشناســی به مبلغ ۶/۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال شــروع و به کسانی که بالاترین قیمت را پیشــنهاد دهند فروخته می شود و بلافاصله ۱۰ درصد آن نقدا و فی المجلس از برنده 
مزایده اخذ خواهد شد و الباقی آن را مکلف است ظرف مدت یک ماه از تاریخ مزایده به حساب سپرده دادگستری پردیس پرداخت نماید. و قبض آن را تحویل اجرای احکام مدنی نماید در غیر 
اینصورت پس از کسر هزینه های اجرایی ده درصد به نفع صندوق دولت ضبط و مزایده باطل و تجدید خواهد شد. (لازم به ذکر است مورد مزایده در راستای ماده ۵۱ قانون اجرای احکام مدنی 

به میزان محکوم به فروخته می گردد و برنده مزایده شریک مالک ملک شماره مذکور ثبتی معرفی می گردد)
مدیر اجرای احکام مدنی دادگاه عمومی حقوقی شهرستان پردیس- روح اله ناصرپور
قاضی واحد اجرای احکام مدنی شعبه اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان پردیس- فریبرز عبدالملکی 

ممانعت از حضور یاسمن فرمانی 
در لیگ بلژیک به دلیل حجاب

داور لیگ بلژیک اجازه نداد یاسمن فرمانی به دلیل  �
داشــتن حجاب در یکــی از دیدارهای مرحله پلی آف 
لیگ این کشور به میدان برود. به گزارش ایسنا، یاسمن 
فرمانی فوتبالیســت ایرانی تیم شارلوای بلژیک است 
که در یکی از دیدارهــای مرحله پلی آف لیگ فوتبال 
زنان این کشــور با مخالفت داور مسابقه اجازه حضور 
در زمین را پیدا نکــرد. داور این دیدار به دلیل حجاب 
فرمانی با حضور او در ترکیب شــارلوا مخالفت کرد. 
فرمانی پیش از این بارها در ترکیب تیم خود به میدان 

رفته بود و مشکلی در زمینه بازی با حجاب نداشت.

طلسم شکنی پرسپولیس پس از 
گل خوردن؛ بازگشت تمام عیار

کامبک هــای پرســپولیس و یحیــی گل محمدی  �
مقابل الریان به ســرانجام رسیدند. به گزارش فوتبال 
۳۶۰، پرسپولیس و یحیی، سخت می بازند اما آنها در 
دوران گل محمدی نتوانسته بودند پس از عقب افتادن 
پیروز شــوند. پرســپولیس این فصل، در سه بازی گل 
اول را خورده و هر سه بار توانسته از حریفش مساوی 
بگیرد. بازی رفت با نســاجی و بازی برگشت با پدیده، 
پرسپولیسی ها بعد از گل مساوی حملات زیادی کردند 
و نتوانســتند گل پیروزی را بزنند. آنها در ۲۰ هفته ای 
که از این فصل گذشــته، فقط یک شکست داشته اند. 
پرســپولیس در دربی تهران، پــس از خوردن گل اول 
توانســت به بازی برگردد و تا دقایق تلف شــده، پیروز 
مســابقه باشد، اما در نهایت اســتقلال گل مساوی را 
زد. در دربی جام حذفی فصل پیش نیز پرسپولیسی ها 
باخت یک بر صفــر را تبدیل به پیروزی ۲-یک کردند، 
اما در دقایق تلف شــده، گل مســاوی را خوردند. لیگ 
قهرمانــان فصل پیش، پرســپولیس در نیمه نهایی از 
النصــر عقب افتــاد و گل مســاوی را زد و در ضربات 
پنالتی توانســت صعــود کند. در لیگ آنهــا دو بار در 
دربی عقب افتادند و در نهایت بازی را ۲-۲ مســاوی 
کردند. در بازی با گل گهر، از باخت ۲ بر صفر، برد ۲-۳ 
ساختند و باز هم با گل ثانیه های تلف شده پیروزی را از 
دست دادند؛ موضوعی که نشان می دهد آنها نباختن 
پس از گل خوردن را خوب بلدند، اما هر بار، در زدن گل 
برتری یا حفظ آن ناکام می مانند. طلسمی که سرانجام 
مقابل الریان موفق به شکست آن شدند. پرسپولیسِ 
بــازی با الریان، مثل دو دربی مقابل اســتقلال یا بازی 
فصل پیش با گل گهر، از شکســت پیروزی ســاخت و 
بر خلاف آن مسابقات توانست نتیجه را حفظ کند. آنها 
این بــار پس از زدن گل پیروزی، به حملات  خود ادامه 
دادند و گل ســوم را هم زدند تــا خیال راحتی تا پایان 

مسابقه داشته باشند.

موافقت نوبخت برای کمک
 به تیم  ملی فوتبال

شــهاب الدین عزیزی خــادم، رئیــس فدراســیون  �
فوتبــال، در دیــدار بــا محمدباقــر نوبخــت، رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه، درباره حمایــت از تیم ملی 
فوتبال و فوتســال به بحث و تبادل نظر پرداخت. به 
گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، شهاب الدین 
عزیزی خــادم در دیــداری صمیمانــه بــا محمدباقر 
نوبخت، به بحث و تبادل نظــر درباره حمایت از تیم 
ملی فوتبال برای حضــور در رقابت های مرحله اول 
و نهایی مقدماتــی جام جهانــی ۲۰۲۲ قطر و اعزام 
تیم ملی به جام  جهانی فوتســال لیتوانی پرداخته و 
توافق شــد تا دغدغه های مالی تیــم ملی به بهترین 
شکل برطرف شود. در این دیدار، دکتر نوبخت، رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه، موافقت و دستور اکید داد تا 
در جهت حمایت و پشــتیبانی همه جانبه مالی از تیم  
ملی و نماینــدگان ۸۰ میلیون ایرانــی در رقابت های 
مقدماتی جــام جهانی فوتبال و فوتســال اقدام  لازم 
به  عمل آید. همچنین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
فوتبال، ضمن تشکر از رئیس ســازمان برنامه ریزی و 
بودجه بابت این دســتور، خواستار حمایت های بیش 
از پیش از تیم ملی فوتبال ایران در شرایط کنونی شد.


